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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2022/23:423 Utdragna bodelningsprocesser

Under förra mandatperioden och under inledningen av denna har jag frågat 
regeringen vad man avser att göra för att snabba upp bodelningsprocesserna 
eftersom det är möjligt att driva dessa i väldigt många år. Jag har träffat 
personer som på grund av att en före detta partner inte medverkat till 
bodelningen inte har kunnat skaffat sig ett nytt boende på uppemot åtta 
år. Detta beror på att tillgångarna varit låsta i den gemensamma bostaden som 
inte har kunnat lösas ut.

Advokater och privatpersoner vittnar om att det finns få verktyg som kan tvinga 
en person som inte vill samarbeta att komma på möten eller att lämna ifrån sig 
uppgifter om tillgångar på banken eller att bidra till värderingar av hus eller 
andra värdeföremål. Bodelningsförrättarna måste gå till domstol för att döma ut 
viten vilket i sin tur försvårar processerna.

I november lovade justitieministern ett möte under vårterminen med relevanta 
aktörer för att ta reda på vad det är som gör att befintlig lagstiftning inte 
fungerar. Jag har erbjudit mig att knyta värdefulla kontakter för att få ett så 
informativt möte som möjligt så att regeringen kan skapa sig en bild av vad 
som behöver förändras.

Jag är orolig att detta möte prioriteras ned av regeringen eftersom vad jag vet 
inte några kontakter tagits vare sig med undertecknad eller andra aktörer.

Min fråga till justitieminister Gunnar Strömmer är därför:

 

Kommer ministern att hålla sitt löfte att under vårterminen kalla till ett möte för 
att ta reda på vilken lagstiftning som behöver skärpas för att 
bodelningsprocesser inte ska behöva pågå i flera år?

………………………………………

Martina Johansson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-03-07
Besvaras senast
2023-03-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


